



### Faculty Representatives to the College Board of Trustees 校董會學院代表

The following teachers were elected as Trustees for a term of three years:

下列老師獲選任書院校董，任期三年：

Faculty 學院	Representative 代表	Term of Office 任期
Arts 文學院	Professor YAU Shuk-ting Kinnia 邱淑婷教授	1.8.2021 - 31.7.2024
Law 法律學院	Professor MARCO COLINO Sandra	28.8.2021 - 27.8.2024
Medicine 醫學院	Professor WU Che-yuen Justin 胡志遠教授	1.8.2021 - 31.7.2024
Science 理學院	Professor AU Wing-ngor Shannon 區詠娥教授	1.11.2021 - 31.10.2024

### College Fellow 院務委員

Dr. PANG Kam-moon, Office of University General Education, was elected as Fellow for a term of five years from 1 August 2021 to 31 July 2026.

大學通識辦公室彭金滿博士獲選任院務委員，任期五年，由 2021 年 8 月 1 日至 2026 年 7 月 31 日。

### Appointment of Warden 任命學生宿舍舍監

Dr. PANG Kam-moon, Office of University General Education, was appointed as Warden of Kuo Mou Hall for a term of office from 1 August 2021 to 31 July 2023 to succeed Professor CHAN Wood-ye Woody.

大學通識辦公室彭金滿博士獲書院任命為國楸樓學生宿舍舍監，接替離任的陳活彝教授，任期由 2021 年 8 月 1 日至 2023 年 7 月 31 日。